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PROTOKÓŁ nr XLVI 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 23 luty 2023 r. 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad w Osieku, godz. 17
00 

 

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. Powitał gości. 

 

Ad. 1a) Stwierdzono prawomocność sesji  - obecnych jest 14 radnych. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie porządku obrad. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem zmiany porządku obrad:   - 14 radnych 

Przeciw:      - 0 radnych 

Wstrzymało się:     - 0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.2) Przedstawienie raportu z wykonania gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za 2022 r. 

Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała, że komisje 

przyjmują pozytywnie raport z wykonania gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za 2022 r.  

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem raportu głosowało:  -           14 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

 

Raport z wykonania gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii za 2022 r. został przyjęty jednomyślnie. 

 

Ad. 3 Przedstawienie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Osiek z organizacjami 

pozarządowymi. 

Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała, że na komisji 16 

lutego 2023 r. zostało szczegółowo omówione sprawozdanie. Na zadawane pytania zostały udzielone 

odpowiedzi i komisje przyjęły sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Osiek 

z organizacjami pozarządowymi. 

Uwag nie wniesiono. 
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Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało: -           14 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Osiek z organizacjami pozarządowymi. 

 

Ad. 4 Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku, w tym 

informacja o pozyskanych środkach zewnętrznych. 

Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała, że na komisji była 

zaproszona Pani Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej która omówiła jakie imprezy były 

zorganizowane, zajęcia dla dzieci oraz zajęcia komputerowe dla osób starszych. Komisje przyjęły 

sprawozdanie jednogłośnie. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało: -           14 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku, w tym informacja 

o pozyskanych środkach zewnętrznych została przyjęta jednomyślnie. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy, w tym informacja 

o pozyskanych środkach finansowych. 

Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała, że na 

posiedzeniu była Pani Kierownik Justyna Karczewska która omówiła działalność Środowiskowego 

Domu Samopomocy. 

Komisje przyjęły sprawozdanie jednogłośnie. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało: -           14 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 
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Wstrzymało się:    -             0 radnych 

Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy, w tym informacja o pozyskanych 

środkach finansowych zostało przyjęte jednomyślnie. 

Ad. 6 Przedstawienie sprawozdania finansowego Publicznej Szkoły Podstawowej, w tym informacja 

o pozyskanych środkach zewnętrznych. 

Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała, że na 

posiedzeniu była Pani Dyrektor Jolanta Główczewska która opowiedziała nam o subwencji którą 

szkoła otrzymuje i jakie szkoła poniosła wydatki na utrzymanie, omówiła nam pozyskane fundusze 

z podmiotów zewnętrznych z akcji zbiórki makulatury, zbiórka elektrośmieci, z balu charytatywnego, 

pieniądze z Urzędu Pracy. 

Komisje przyjęły sprawozdanie jednogłośnie. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało: -           14 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

Sprawozdanie  finansowego Publicznej Szkoły Podstawowej zostało przyjęte jednomyślnie. 

Ad. 7 Przedstawienie  sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli PSP w Osieku. 

Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała, że na 

posiedzeniu była Pani Dyrektor Jolanta Główczewska przedstawiła ze szczegółami sprawozdanie 

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli PSP w Osieku 

Komisje przyjęły sprawozdanie jednogłośnie. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało: -           14 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

Sprawozdanie  z  wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli PSP w Osieku zostało przyjęte 

jednomyślnie. 

 

Ad. 8 Uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 
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Radny Jerzy Kłos – powiedział że jako rada jesteśmy zobligowani co roku aby podjąć uchwałę w 

sprawie funduszu sołeckiego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - Jerzy Kłos powiedział że, projekt 

tej uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu połączonych komisji i komisje przyjmują 

projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  -           10 radnych 

Przeciw:     -             4 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

 

Uchwała nr XLVI/293/2023  została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 9 Uchwała w sprawie zmian w budżecie. 

Uchwałę w sprawie zmian w budżecie omówił Skarbnik Andrzej Krzywiński 

1) dokonano zmiany planu dochodów, w tym: 

zwiększono plan dochodów bieżących z tytułu wpływu środków z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 na wypłatę dodatków węglowych: rozdział 85395 § 2180 o kwotę 55.080,00 zł,  

zwiększono plan dochodów bieżących z tytułu wpływu środków z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 na wypłatę dodatków dla gospodarstw domowych: rozdział 85395 § 2180 o kwotę 

1.020,00 zł,  

2) dokonano zmiany planu wydatków, w tym: 

zwiększono plan wydatków majątkowych na zakup zamiatarko-odśnieżarki spalinowej: rozdział 

60016 § 6060 o kwotę 12.000,00 zł,  

zwiększono plan wydatków bieżących na zakup tablic z nazwami ulic do Wycinek: rozdział 60016 

§ 4210 o kwotę: 5.000,00 zł,  

zwiększono plan wydatków bieżących na zagospodarowanie plaży w Radogoszczy (prace ziemne, 

czyszczenie): rozdział 63095 § 4300 o kwotę: 8.000,00 zł,  

zwiększono plan wydatków majątkowych na realizację zadania „Przebudowa budynku 

przedszkolnego w Osieku”: rozdział 70005 § 6050 o kwotę 10.000,00 zł,  

zwiększono plan wydatków majątkowych na realizację zadania „Przebudowa budynku Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Osieku”: rozdział 70005 § 6050 o kwotę 10.000,00 zł,  
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zwiększono plan wydatków bieżących na zmianę planów zagospodarowania przestrzennego wsi 

Osiek i Wycinki: rozdział  71003 § 4300 o kwotę 50.000,00 zł,  

w związku z częściową realizacją wydatków projektu grantowego „Cyfrowa Gmina” w 2022r. 

(projekt realizowany z Centrum Projektów Polska Cyfrowa w ramach Programu Operacyjnego 

Polska Cyfrowa na lata 2014-2020) zwiększa się wydatki bieżące w 2023r. o kwotę 13.229,50 zł, 

w tym rozdział 75023  § 4307 o kwotę 5.000 zł i § 4707 o kwotę 8.229,50 zł,  

zwiększono plan wydatków majątkowych w formie dotacji celowej na zakup lekkiego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla jednostki OSP Osiek: rozdział 75412 § 6230 o kwotę 25.000 zł,  

zwiększono plan wydatków majątkowych na realizację zadania „Rozbudowa i przebudowa 

budynku gospodarczo-garażowego przy Szkole Podstawowej w Osieku”: rozdział 80101 § 6050 o 

kwotę 10.000,00 zł,  

zwiększono plan wydatków bieżących z przeznaczeniem na realizację programu profilaktyki 

rozwiązywania problemów alkoholowych (środki wynikające z wykonania budżetu za 2022r.) o 

kwotę 19.875,57 zł, w tym rozdział 85154 § 4210 o kwotę 9.875,57 zł i § 4300 o kwotę 10.000,00 

zł  

zwiększono plan wydatków bieżących z przeznaczeniem na wypłatę dodatków węglowych 

i obsługę tego zadania o kwotę 55.080,00 zł, w tym rozdział 85395: § 3110 o kwotę 54.000,00  zł, 

rozdział 85219: § 4010 – 717,00 zł, § 4110 – 129,00 zł, § 4120 – 18,00 zł, § 4300 – 216,00 zł,    

zwiększono plan wydatków bieżących z przeznaczeniem na wypłatę dodatków dla gospodarstw 

domowych o kwotę 1.020,00 zł, w tym: na wypłatę dodatków dla gospodarstw domowych: 

rozdział 85395 § 3110 o kwotę 1.000,00 zł, rozdział 85219: § 4300 o kwotę 20,00 zł,  

zwiększono plan wydatków bieżących na  wydatki związane z pokrywaniem kosztów 

funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami (środki wynikające z wykonania budżetu za 

2022 rok): o kwotę 190.967,58 zł  w tym rozdział 90002: § 4210 o kwotę 20.967,58 zł i § 4300 o 

kwotę 170.000,00 zł,  

zwiększono plan wydatków bieżących na koszty energii i utrzymania oświetlenia ulicznego – 

rozdział 90015 § 4300 o kwotę 108.000,00 zł,  

zwiększono plan wydatków bieżących z przeznaczeniem na pokrycie kosztów uruchomienia 

i prowadzenia punktu konsultacyjno-informacyjnego programu "Czyste powietrze" realizowanego 

w ramach porozumienia z WFOŚiGW w Gdańsku (środki nie wydatkowane w 2022r.) o kwotę 

9.836,34 zł w tym: rozdział 90005 § 4210 o kwotę 6.836,34 zł i § 4300 o kwotę 3.000,00 zł,   

zwiększono plan wydatków bieżących na zakup oprogramowania Office do Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Osieku – rozdział 92116 § 2480 o kwotę 3.000,00 zł,  

zwiększono plan wydatków majątkowych na realizację zadania „Renowacja pomnika bitwy 

partyzanckiej Błędno 1944”: rozdział 92120 § 6050 o kwotę 10.000,00 zł,  

zwiększono plan wydatków majątkowych na realizację zadania „Zagospodarowanie i 

wyeksponowanie ruin Zamku Krzyżackiego w Osieku”: rozdział 92120 § 6050 o kwotę 15.000,00 

zł,  
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zwiększono plan wydatków bieżących na organizację Biegu Osieckiego w ramach II 

Kociewskiego Cyklu Biegowego o kwotę 8.409,43 zł, w tym: rozdział 92605 § 4210 o kwotę 

6.409,43 zł i § 4300 o kwotę 2.000,00 zł,  

dokonano zmiany planu przychodów o kwotę łącznie 508.318,42 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - Jerzy Kłos powiedział, że projekt 

tej uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu połączonych komisji i komisje przyjmują 

projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  -           14 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

Uchwała nr XLVI/294/2023 została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad.10 Uchwała w sprawie zmiany WPF . 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - Jerzy Kłos powiedział, że zmiany 

dotyczą uaktualnienia pozycji dochodów ogółem, dochodów bieżących, wydatków ogółem, wydatków 

bieżących i majątkowych oraz przychodów.  

W wykazie przedsięwzięć nie dokonano zmian. Komisje przyjmują projekt uchwały. 

 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  -           14 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

Uchwała nr XLVI/294/2023 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11 Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Radna Teresa Eggert zadała pytanie o zmianę zakresu obowiązków pracowników UG. - Odpowiedzi 

udzielił Wójt Janusz Kaczyński – zmiany personalne były okazją do aktualizacji obowiązków 

służbowych w urzędzie. 

Radny Leszek Waliński zadał pytanie w sprawie prywatnej pracownika UG.  Odpowiedzi udzielił 

Wójt Janusz Kaczyński 
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Ad. 12 Wolne wnioski. 

 

Radna Teresa Eggert zadała pytanie o odbiór dróg w Karszanku i Głuchym. Odpowiedzi udzielił 

Wójt Janusz Kaczyński – jeszcze nie, o terminie odbiorów Radni zostaną poinformowani. 

 

Sołtys Bożena Bukowska zadała pytanie w sprawie ogrzewania świetlicy wiejskiej w Wycinkach -  

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Wojciech Śliwiński – to dotyczy urzędu gminy a nie Rady. 

 

Radny Jerzy Kłos zadał pytanie o termin odbioru drogi Jaszczerek – Leśna Jania i ew. budowie trasy 

rowerowej. Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – termin odbioru to koniec czerwca a droga 

rowerowa nie była w projekcie. 

 

Ad. 13 Zakończenie obrad. 

                                                           Obrady sesji zakończone zostały o godz. 17:30. 

 

  

 

 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 


